
ЧИТАЙ 
І МОВУ ВИВЧАЙ!

Правопис власних назв

Ти помітив/помітила, що в цьому тексті однакові за 
звучанням слова пишуться по-різному: мрія і “Мрія”. Цікаво, 
а з якою метою ми використовуємо такий розділовий знак, 
як лапки? Що вони позначають?

Порівняй: дівчина Марія — печиво “Марія”, держава 
Україна — велосипед “Україна”, наша перемога — станція 
метро “Перемога” тощо.

Запам'ятай! Слова–символи в  назві будь-яких 
установ, організацій, гуртів, колективів, творів 
мистецтва, а також найменування станцій, 
аеропортів, готелів, ресторанів тощо необхідно 
писати в лапках.

!



Поміркуй, чому слово інтернет раніше писали з великої 
літери й у лапках, а зараз написання змінилося?

Наведи приклади власних назв, які треба брати в лапки.

Тепер ти зможеш використовувати    

лапки у власних назвах без помилок!


